

Title (en)

Trimming device for edge glueing machines.

Title (de)

Kappvorrichtung für Kantenanleimmaschinen.

Title (fr)

Dispositif de découpe pour machines de collage des cÔtés.

Publication

**EP 0291818 A2 19881123 (DE)**

Application

**EP 88107464 A 19880510**

Priority

DE 3717208 A 19870522

Abstract (en)

In a trimming device for edge gluing machines for trimming the protruding edge-strip ends (5') with a trimming knife (25), the latter is actuated via an electromagnet (27) and the displacement of the carriage (7) carrying the trimming knife (25) is effected via an electromotor (37). The edge gluing machine can thus be driven exclusively by electricity, so that no compressed-air connection is necessary. The edge gluing machine is less expensive and can also be used in plants without a compressed-air facility. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Kappvorrichtung für Kantenanleimmaschinen zum Kappen der überstehenden Umleimerenden (5') mit einem Kappmesser (25) erfolgt dessen Betätigung über einen Elektromagneten (27) und die Verschiebung des das Kappmesser (25) tragenden Schlittens (7) über einen Elektromotor (37). Damit lässt sich die Kantenanleimmaschine ausschließlich elektrisch betreiben, so daß kein Druckluftanschluß nötig ist. Die Kantenanleimmaschine wird preisgünstiger und lässt sich auch in Betrieben ohne Drucklufteinrichtung verwenden.

IPC 1-7

**B27D 5/00**

IPC 8 full level

**B27D 1/10** (2006.01); **B27D 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B27D 5/006** (2013.01)

Cited by

EP0673731A1; WO02062542A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0291818 A2 19881123; EP 0291818 A3 19910130**; DE 3717208 A1 19881208; JP S63309402 A 19881216

DOCDB simple family (application)

**EP 88107464 A 19880510**; DE 3717208 A 19870522; JP 12080888 A 19880519